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PROSINEC 2024

Vùnì jehlièí, svìtla svíèek, dárky a cukroví
patøí k Vánocùm stejnì jako vlídné slovo... 

Svatohubertská troubená mše 
v kostele sv. Jana v Chøeš�ovicích

Nádherný èas vánoèní
Vážení spoluobèané,

konèící rok 2024 nebyl a není ve svìtì
a ani v naší republice klidný 

– povodnì, války i velká nespokojenost lidí. 

Pøála bych si, aby se vše zklidnilo, 
abychom dny v nadcházejícím roce prožívali

spokojenì a v plném zdraví. 

Opìt nadešel nádherný vánoèní èas 
a kouzlo Vánoc je všude kolem nás. 

A� pocit štìstí a lásky nás všechny høeje 
a Vánoce opìt patøí k tìm nejkrásnìjším dnùm. 

Nový rok 2025 a� je pro nás všechny 
bez velkých starostí, klidný a spokojený 

a prožijete jej v lásce a ve zdraví.

To vše bych Vám chtìla popøát 
za radu obce a za svou osobu.

Milada Švehlová, èlenka rady obce 
Albrechtice nad Vltavou

Rozsvícení Vánoèního stromku

slávou. 1.12.2024 v 17 hodin se rozsvítil Vánoèní strom na albrechtické 
návsi. Tentokrát se také Jarmark s dìtskými výrobky žákù naší školy 
konal na návsi v døevìných stáncích doprovázený svìtelnou výzdobou 
a obèerstvením z Albrechtické hospody.

Nejkrásnìjší období celého roku, Advent, jsme opìt zahájili s velkou 

Uctívání patrona lovu a honu, svatého Huberta, zavedl v letech 731 
až 741 papež Øehoø III. a mìlo se jednat o jakýsi protipól bohynì lovu 
Diany. Stalo se již tradicí, že i Myslivecký spolek Jehnìdno v období 
svátku sv. Huberta poøádá Svatohubertskou troubenou mši. V sobotu 
9. listopadu v šestnáct hodin se opìt rozeznìl zvon kostela sv. Jana 
Køtitele v Chøeš�ovicích, který zval všechny k této slavnosti. Více str. 7

Nová socha do betlému
na albrechtické návsi
Program akce Rozsvícení vánoèního stromku zahájila paní 
místostarostka Hana Krippnerová uvítáním všech pøítom-
ných, následovalo rozsvícení stromeèku, krásné vystou-
pení témìø 50 dìtí ze školy i školky. Požehnal nám i pan 
faráø a zaèala hrát kapela Muzikanti z jižních Èech s dopro-
vodem 2 vynikajících zpìvaèek. Požehnání pana faráøe 
patøilo i nové døevìné soše Ježíška do našeho betlému, 
který pochází z dílny øezbáøe Maršálka a je vyroben ze 
døeva z Moravského krasu. Více na str. 5

Více na str. 5

Vánoce, Vánoce pøicházejí, 
zpívejme pøátelé, 

po roce Vánoce, Vánoce pøicházejí, 
š�astné a veselé...



Výsadba nové aleje Jehnìdno.

Informace pro obèany V letošním roce se daøilo investovat …

Nový areál v Jehnìdnì. Nový rybník v Jehnìdnì.

Jsme na konci roku a tak mùžeme zaèít bilancovat. Rok 2024 bude zapsán jako rok rekordních investic a to ve všech 
smìrech a ve vìtšinì našich místních èástí. Dokázali jsme investovat do vodohospodáøské infrastruktury, do veøejného 
osvìtlení, do energetických úspor, do rekonstrukcí obecních budov a dalších. 

A l b r e c h t i c e  n a d  V l t a v o u
Pøed dokonèením je výstavba èistírny odpadních vod.
Byla postavena samotná budova a do poloviny prosince
bude dokonèena montáž technologie. Do konce bøezna
pøíštího roku vybudujeme pøíjezdovou komunikaci a do-
konèíme oplocení. Bìhem prvního ètvrtletí nabìhne zku-
šební provoz. 
Splašková kanalizace. Je dokonèena v celé západní
èásti Albrechtic, hlavní pøivadìè centrální ulicí a kanali-
zace smìrem na Údraž. Zbývá poslední úsek kanalizace 
od pomníku pøes zahrady smìrem k novému ZTV. 
Ta bude dokonèena v prvním ètvrtletí roku 2025. 
U vodovodní sítì bylo realizováno nìkolik projektù. 
Byla dokonèena èást hlavního pøivadìèe z Výrova k hrázi
Trampalovského rybníka. Novým projektem bylo doplnì-
ní øádu od pomníku smìrem ke škole a smìrem na Kouta.
Tento projekt byl rovnìž zrealizován a dodateènì jsme na
nìj dostali i dotaci ze SFŽP a odpojíme staré vedení od
bývalé úpravny smìrem k Údraži, které vede po soukro-
mých pozemcích. Dalším dodateèným projektem bude
vybudování nového pøipojení hlavního vodovodního øadu
od hasièské zbrojnice smìrem k „Loužièce“. Jedná se
o náhradní vedení hlavního pøivadìèe do Albrechtic, kte-
rým budeme moci odpojit staré vedení, které vede po
soukromých pozemcích.

Nové fotovoltaické elektrárny. Na budovách Albrechtic-
ké hospody a hasièské zbrojnice byly instalovány 2 FVE
vèetnì bateriového úložištì o kapacitì u každé FVE na
15 KW. V pøípadì zbrojnice bude ještì zhotovena pøípoj-
ka na veøejné osvìtlení. Mimo zimního období tak èást
veøejného osvìtlení bude zásobována vlastní elektøinou.
Rekonstrukce asfaltových povrchù. V okolí pomníku 
padlým a navazující ulici k Trampalovskému rybníku 
a dále k horní autobusové zastávce byl položen po celé
šíøi vozovky nový asfaltový koberec. Stejnì tak je tomu
v ulici u Šímù a do konce roku bude položen i koberec
v celém úseku Habøí a èást komunikace smìrem k hasiè-    
ské zbrojnici.
Jižním smìrem byl zhotoven nový chodník v souvis-
losti s výstavbou nových rodinných domù. Samozøejmì
bylo položeno nové vedení veøejného osvìtlení, které
bude dokonèeno v zimním období.
Veøejné osvìtlení - bylo dokonèeno v ulici U Šímù, od 
obchodu k pomníku, jsou osazeny nové sloupy vèetnì
vedení v Habøí.
Byly položeny nové støechy na budovì obecního úøa
tìlocvièny ZŠ a šaten TJ.

du, 

Rekonstrukce místa s pomníkem padlých vèetnì vý-
stavby chodníku a položeny obruby chodníkù na protìjší
stranì ulice.

Nová FVE v Jehnìdnì. Pøeèerpávací stanice Údraž.

Albrechtická hospoda
- nová FVE. 

Nová krytina 
na bývalé škole.

Protipovodòové opatøení v Jehnìdnì.

Nová støecha na budovì TJ Albrechtice.

1.

2.

3.

4.

5.

6.

8.

9.

7.
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Informace pro obèanyV letošním roce se daøilo investovat …

Pøevedení deš�ové 
kanalizace. U loužièky.

Budova nové èistírny 
odpadních vod.

C h ø e š � o v i c e
Byla položena nová støešní krytina na budovì bývalé
školy. 
Do konce roku bude nainstalována nová FVE o výkonu 
35 KWp a bateriového úložištì 35 KW a zaèneme pøi-
pravovat napojení veøejného osvìtlení.
Byla zahájena výstavba vodovodního øadu. 
Je hotovo cca 60%.

Ú j e z d

Byl dokonèen vodovodní øad a do konce roku budou 
zhotoveny pøípojky.
Byla provedena rekonstrukce místní komunikace
U dvora.

O s t a t n í

Je hotový pøivadìè pitné vody Albrechtice 
- Chøeš�ovice.
Byl zakoupen nový služební automobil Škoda.

Ú d r a ž
Byl vystavìn nový vodovodní øad. V souèasné dobì
dochází k realizaci konkrétních vodovodních pøípojek.
Nová støecha byla položena na hospodì vèetnì budo-
vy místní knihovny.
Nová FVE byla instalována na støeše hospody vèetnì 
instalace 15 kW bateriového úložištì. K tomuto zdroji 
bude pøipojeno i veøejné osvìtlení.
Byla provedena celková rekonstrukce knihovny 
vèetnì nového vybavení. Údražská knihovna byla po-
slední obecní knihovnou, která nebyla rekonstruována. 

J e h n ì d n o
14. Výstavbou 

sportovní a spoleèenský areál. Chybí pouze dosetí
zelené plochy hasièského høištì.

víceúèelového høištì byl dokonèen vše-

Byla provedena výstavba nového rybníka vèetnì
protipovodòových opatøení.
Byla dostavìna obtoková spoleèná kanalizace.
Byla provedena oprava požární nádrže Sázka.
Na budovì hasièské zbrojnice byla instalována nová
FVE vèetnì bateriového úložištì.
Bylo provedeno propojení elektrickým vedením mezi
hasièárnou a knihovnou.
Na hasièárnì bude jedno centrální místo pro odbìr 
a výrobu proudu pro hasièárnu, knihovnu a napojeno

a výrobu proudu pro hasièárnu, knihovnu a napojeno
bude rovnìž veøejné osvìtlení.

Na novì vzniklé polní cestì smìrem K dlouhým dílùm
(za hliník) je vysázena nová oboustranná ovocná alej. 
Byla zahájena výstavba vodovodního øadu.            
Do konce roku bude hotova více než ½.

Nová støecha - hospoda Údraž.
Vèetnì nové FVE.

Rekonstrukce knihovny v Údraži.

Rekonstrukce 
asfaltových povrchù.

Rekonstrukce 
asfaltových povrchù.

11.

12.

13.

15.

16.
17.

18.

19.

20.

21.

22.

23.

24.

25.

26.

27.

Rekonstrukce chodníku
v Bylinkové zahradì.
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A l b r e c h t i c e 
Kampelièka - rekonstrukce BJ
DS I
Topný systém ZŠ
FVE
Trafostanice
Odborná uèebna
Mìøiè rychlosti
PD dopravní øešení celkovì
Sbìrný dvùr
Dìtské høištì „Na mohyle“ - altán
Rekonstrukce OÚ
Splašková kanalizace
Protipovodòové opatøení
Náves - projektová dokumentace
Kulturní dùm
Rekonstrukce místní komunikace (Krajina)

C h ø e š � o v i c e
Rekonstrukce bytovky èp.31
Oprava místní komunikace - k chatám
Místní komunikace - dokonèení po vodovodu
Veøejné osvìtlení
Vodovod
Rekonstrukce hasièské zbrojnice
Stezka

J e h n ì d n o
Mìøiè rychlosti
Vodovod
Veøejné osvìtlení
Dopravní automobil

H l a d n á
Rekonstrukce místní komunikace 
- ke Dvoøákùm

Ú j e z d
Rekonstrukce místní komunikace
- ke kaplièce

Informace pro obèany                                                    Plán akcí na rok 2025

Ú d r a ž
Vodovod
Veøejné osvìtlení
22 bytových jednotek
Rekonstrukce bytové jednotky
- hospoda

Také jste se pøi prùjezdu Jehnìdnem setkali s toulajícím se 
dobytka? Je to skuteènost, které musí obèané Jehnìdna a øidièi, kteøí projíž-
dìjí, brát na vìdomí. Nezodpovìdný chovatel z Kluk nejenže nezajistí stádo 
v ohradì, ale nahání ho traktorem nebo osobním automobilem tak, že jezdí 
po soukromých pozemcích jiných vlastníkù, nikoho se neptá a poškozuje 
zasetá pole a louky. Vedle toho dobytek poškozuje porosty zemìdìlského 
družstva, nièí balíky krmiva dalších zemìdìlcù, nièí zahrady, ohrožuje lidi 
z Jehnìdna.

stádem hovìzího 

Jak to øešit? Základem je Policie ÈR, která má za
a chránit jejich majetky. Na hlášení Policie nekoná a vše svádí na starostu, 
že ten má zaøídit vše potøebné. Ale to není pravda (podle výkladu právníka 
i èinných orgánù je øešení v kompetenci obce s rozšíøenou pùsobností a tou 
je v našem pøípadì Písek). 

bezpeèit bezpeènost lidí 

Dalším orgánem je odbor životního prostøedí Mìstského 
koná v mezích zákona a udìluje pokuty, které však majitel neplatí. 

úøadu v Písku. Ten 

Byl jsem i na veterinární správì. Ani tam jsem nepochodil, 
musela do karantény a ta v celé Èeské republice není a podobných pøípadù øeší více a složitìjších.  

protože zvíøata nejsou týrána a kdyby došlo k odbìru, tak by 

Nepøipomíná vám to jeden z fejetonù Jana Nerudy Kam s ním? Nebo pohádku O slepièce a Kohoutkovi?   
Pokud jsem konzultoval vše s právníkem, tak øešení bude tìžké. Je zde právní mezera a vymahatelnost práva je témìø nulová. 
Pøes všechno, co se v této kauze dìje, se musím pokusit 
Rada už schválila potøebné finanèní prostøedky na likvidaci jedincù ze stáda v kafilerii a tak se mùže stát, že zvíøata budou 
klasifikována jako zdivoèelá a dojde k jejich odstøelu. Ale radìji bych našel jiné øešení. Proto žádám obèany, aby mì nechali 
ještì nìjaký èas na jeho hledání. Ing, Miroslav Ušatý, starosta obce 

celou vìc øešit, i když to není v kompetenci starosty ani nikoho z obce. 

Toulavá zvíøata          Jak a kdo má kompetenci situaci øešit? 

Nabídka pro obèany 

– vlastníky pozemkù
Jak jistì všichni víte, byly v katastrálních územích 
Chøeš�ovice, Jehnìdno a Údraž úspìšnì dokonèe-
ny pozemkové úpravy. Došlo k identifikaci pozemkù 
a konkretizaci jejich hranic. 

Každý zemì Pro 
vlastníky pozemkù v tìchto katastrech mám nabídku, 
zda by si chtìli vyznaèit hranice svých pozemkù linio-
vou výsadbou ovocných stromù a keøù. Pokusím se 
pro tyto zájemce zaøídit sazenice. 

dìlec by si mìl hospodaøit na svém. 

Pøedstava je taková, že zájemci dostanou sazenice 
zdarma, ale výsadbu si budou muset zaøídit sami. 
Ti z Vás, kteøí budou mít zájem o tuto aktivitu, prosím 
nahlaste se u mne. Potøebuji pouze Váš zájem, délku 
hranic Vašich pozemkù a ve kterém období chcete 
stromky vysázet. Mìlo by se jednat o pùvodní odrùdy, 
jaké v naší krajinì rostly v minulosti. 

Zájemci se mohou hlásit na obecním úøadu u paní 
Sládkové nebo u mne emailem nebo telefonem.  
Ing, Miroslav Ušatý, starosta obce 

Zastupitelstvo obce schválilo návrh plánu akcí na rok 2025

Èas letí jako voda, možná nìkdy i rychleji a za chvilku tady
máme Vánoce a konec roku 2024. 

Opìt to byl rok, kdy naše obec zažila dost investièních akcí, 
rok, který byl velmi úspìšný pro naší školu (mimochodem jsem 
rád, že cesta, kterou nastoupila Mgr. Vìra Tichá a rozvíjí jí 
naše nová paní øeditelka je parádní a naše škola opìt zažívá 
velmi dobré období), rok, kdy nás velice dobøe reprezentovali 
sportovci jak dospìlí, tak i dìtští. Je vidìt, že když se dají lidé 
dohromady, tak to mùže fungovat. 

Ale v každém stádì se najdou ovce, kterým není nic po chuti, 
které už pøi probuzení vidí každý den èernì. A vedle toho jsou 
zde odborníci všeho druhu, vodohospodáøi, dopravní inže-
nýøi, v poslední dobì energetici pøes fotovoltaické elektrárny 
a nakonec ekonomové. Zpravidla to jsou lidé, kteøí v životì 
nepostavili ani žebøík, ale z úst padají mimoøádné výkony. 

Ale dost kritiky. 
Jsme na konci roku a tak z tohoto místa pøeji všem lidem 
dobré vùle klidný advent, krásné prožití vánoèních svátkù 

a š�astné a radostné vykroèení do roku 2025. 
Miroslav Ušatý, starosta obce

Okénko starosty 
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Po hezkém programu, v pøíjemné atmosféøe první adventní 
nedìle, za zvuku vánoèních koled Muzikantù z jižních Èech,
jsme si mohli užít Vánoèní jarmark. Dìti s radostným oèeká-
váním vedly rodièe èi prarodièe ke stánkùm a výrobkùm, které
samy vytvoøily. A bylo toho k vidìní i zakoupení mnoho, od 
perníèkù, rùznorodých svícnù, adventních vìncù, ozdobièek 
ze sádry, hlíny, betonu i tvrdnoucí hmoty, velcí i malí andílci, 
mechové stromeèky, až po výrobky ze 3D tiskárny.

O tom, že se dìtem výrobky povedly a nám všem se líbily, 
svìdèí i výsledná utržená èástka, celých 22.886,- Kè. A co 
s vydìlanými penìzi? Výtìžek z Vánoèního jarmarku letos 
poputuje zpìt do školy jako pøíspìvek na školní rozhlas. 
Na pøíští rok škola plánuje poøízení školního rozhlasu, který 
ve škole chybí. Ono nám tìch dìtí totiž stále pøibývá, proto
bychom mìli školu stále zlepšovat. Paní øeditelka (mimo-
chodem i aktivní prodejce na Jarmarku), se nám pochlubila, 
že je aktuálnì na naší škole 94 žákù. 

Velice dìkujeme za Vaši podporu, že chodíte na takové akce 
a podporujete tím nejen spolkový život v obci, ale nákupem 
drobností na Jarmarku i pøímo naši MŠ a ZŠ v Albrechticích 
nad Vltavou. 

Dìkujeme skupinì ÈEZ, která svou finanèní podporou umož-
òuje tyto akce uspoøádat. Program tìchto rozmìrù nebývá 
vždy levná záležitost. A v neposlední øadì dìkujeme i Obci 
Albrechtice nad Vltavou, jejíž podpora je brána už jako samo-
zøejmost, ale ne všude je tomu tak jak u nás, proto je dùležité 
toto našim spoluobèanùm pøipomenout.

Pøejeme Vám pøíjemné prožití adventu, krásné Vánoce a po 
celý rok 2025 dùvod k úsmìvu, spoustu radostných událostí 
a budeme se tìšit na další spoleènì strávené chvíle. 
Lenka Hronková, SRPŠ

Spolek rodièù a pøátel školyRozsvícení Vánoèního stromku
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Z 5. zasedání ZO konaného dne 24. 10. 2024 starostka Hana Krippnerová, MBA. Pøítomno 12 zastupitelù obce.. Zasedání øídila místo

Informace pro obèany

Více informací na: www.albrechticenadvltavou.cz

z 5. zasedání Zastupitelstva obce

6

Kontrola plnìní usnesení ZO a zpráva o èinnosti RO
ZO schvaluje plnìní usnesení ze zasedání zastupitelstva obce. 
ZO schvaluje èinnost rady obce.
Èinnost na stavbách:
– zkušební provoz ÈOV se posouvá na konec listopadu. 
– do konce øíjna bude dokonèena práce na vìtvi G (smìr Údraž)
– do konce sezony bude provedeno zhotovení asfaltových krytù 
v Habøí, budou pøipraveny plochy pro stání aut naproti Loužièce. 
Komunikace od Výrova ke Škodùm bude provedena v souvislém 
povrchu a celá investice bude pokryta z dotace, jen èást žlabù 
a obrubníkù budeme investovat z obecního rozpoètu. Bude pro-
vedena pokládka asfalt. koberce minimálnì od Lhotù smìrem 
k Loužièce. Rýhy budou financovány z dotace, zbytek zaplatíme 
ze svého. Cena bude podle skuteèného provedení – zamìøení 
geodetem. Bude provedeno asfaltování na trase E (u Šímù), kde 
komunikace, která se napojuje na silnici II. tøídy bude provedena 
v celém rozsahu a smìrem k Hrdlièkùm budou zaasfaltovány jen
rýhy. Na trase B (u Sládkù) bude z dotace provedeno asfaltování 
rýhy a zbytek bude financován z rozpoètu obce. 
– bylo zahájeno budování pøípojek v Údraži, pokraèuje výstavba 
vodovodního øadu v Jehnìdnì.
– vodovod Újezd – probíhají legislativní práce (vzorkování, 
spuštìní do zkušebního provozu, napojování vodomìrù atd.)
– probíhá instalace veøej. osvìtlení v místní èásti Habøí a v ulici 
smìrem k hasièárnì, bude dokonèeno pøed asfaltováním.
– byl dokonèen areál v Jehnìdnì, chybí osetí, probìhne na jaøe
– byly dokonèeny opravy støech na škole, OÚ a šatnách TJ. 
– byla zahájena rekonstrukce støechy na budovì hospody v Údraži 
èp. 59 a budovì èp. 16 v Chøeš�ovicích. Souèástí obou projektù 
bude instalace nových FVE. 
– pøipravujeme projekt sdílení elektrické energie na pìti odbìrných 
místech. Sdílení budeme chtít provést v rámci vlastní spotøeby, 
s nejvìtší pravdìpodobností doèasnì na budovì ZŠ a OÚ.
– byla vybudována èást chodníku na bylinkové zahradì. Jednalo 
se o nejvíce zasaženou plochu po pøívalových deštích a krupobití.
– byly podány žádosti o dotaci na NZÚ – bytový dùm Chøeš�ovice 
a Kampelièka v Albrechticích nad Vltavou. 
– byla podána žádost o dotaci na pøístavbu Dìtské skupiny. 
– rada obce vypíše veøejnou soutìž na projekt Modernizace školy. 
Práce na škole budou zahájeny 6.1.2025, ukonèení je téhož roku 
v dubnu. Jde o tøídu fyziky a dílny a konektivitu. Celkový rozsah je 
v èástce 6 mil. Kè, bude pokryto z dotace MAS Vodòanská ryba. 
– buduje se chodník, vodovod a veøejného osvìtlení v èásti ZTV II.
– pøipravuje se projekt na sbìrné místo.
– probíhají pøípravy PD na Dìtskou skupinu II – Svìt malých.
– byla uzavøena kontrola ze SFŽP, která pracovala na kontrole 
kanalizace od pùlky dubna. Zároveò na stejnou akci probíhá od 
poloviny kvìtna kontrola z MF ÈR. 
– bylo vydáno stavební povolení na realizaci nových komunikací 
a vìtrolamù v k.ú. Chøeš�ovice a Jehnìdno. Pravdìpodobná 
realizace Pozemkovým úøadem bude v roce  2025. Ze stejných 
prostøedkù bude zhotovena PD na 4 nové rybníky v k.ú. Jehnìdno 
a Údraž. Realizace by mìla probìhnout v roce  2025/2026.
– probíhají administrativní úkony k 8. zmìnì ÚP.
– v následujícím mìsíci by mìli dostat všichni obèané, kterých se 
týká pøipojení vodovodních pøípojek prùvodní dopis s podklady ke 
zpracování pøípojky a smlouvu s obcí.
Dodatek è. 1 ke Smlouvì o úvìru u Komerèní banky  
ZO schvaluje Dodatek è. 1 ke Smlouvì o úvìru u Komerèní banky
Pøíspìvek a bezúroèná pùjèka od Jihoè. vodárenského svazu
ZO schvaluje Smlouvu o zápùjèce mezi Jihoèeským vodárenským 
svazem a Obcí Albrechtice nad Vltavou na poskytnutí bezúroèné 
zápùjèky z FPI ve výši 4 000 000,- Kè na financování staveb 
„Vodovody – obec Albrechtice nad Vltavou“. 
ZO schvaluje Smlouvu o poskytnutí pøíspìvku pro napojení na 
vodárenskou soustavu Jihoèeského vodárenského svazu 
uzavøenou mezi Jihoèeským vodárenským svazem a Obcí 
Albrechtice nad Vltavou na pøíspìvek ve výši 2 800 000,- Kè na 
financování staveb „Vodovody – obec Albrechtice nad Vltavou“
Pøíspìvek na vodovodní pøípojky
ZO schválilo finanèní pøíspìvek na vodovodní soustavu ve výši 
10.000,- Kè pro trvale obydlený objekt s podmínkou odbìru vody 
20 m3/rok.  

                                                

Protipovodòová opatøení Albrechtice nad Vltavou 
Probìhlo jednání mezi obcí, Mìstem Písek a Lesy mìsta Písek 
ohlednì zpracování studie na protipovodòová opatøení v Albrech-
ticích nad Vltavou. Pøi pøívalových deštích voda vytékající z lesù 
zaplavuje nemovitosti v Albrechticích nad Vltavou, voda stéká 
až na náves. Mìsto Písek, jako vlastník lesních pozemkù souhlasí 
s finanè. podílem na zpracování studie protipovodòových opatøení.  
p. Jaroš – jednal s øeditelem Lesù mìsta Písek Ing. Zámeèníkem. 
Mìsto Písek se bude podílet na studii, která se týká Chlumského 
potoka. Chlumský potok je problémem pouze z 20%, nerozvodní 
se. Vìtšinu srážkové vody zachytí lesy. Problémem je voda na 
loukách za Šímù, ta vyplaví pøi pøívalových deštích celou náves. 
V této lokalitì je zároveò plánovaná výstavba rodinných domù, je 
zde riziko, že by stavby mohly být vytopeny. Studii ano, s tím, co 
se bude do budoucna realizovat (na louky, ne na Chlumský potok). 
Mìsto Písek by se finanènì podílelo na studii Chlumského potoka. 
V Habøí u Schánilcù je stávající kanalizace, která není oddìlená. 
Voda se valí i z pozemkù Lesù ÈR a SÚS.
pí. Švehlová – doporuèuje, aby studie vyøešila vše kompletnì
ZO schvaluje spoleèný projekt s Mìstem Písek na zpracování 
studie protipovod. opatøení v severozápadní èásti Albrechtic n. Vlt.
Hlasování – pro 2 (Veverka, Lacina)
proti 8 (Jaroš, Schánilec, Sládek, Procházka M., Ing. Procházka, 
Ing. Havlíèek, Krippnerová, MBA, Švehlová)
zdržel se 2 (Øeøábek, Bc. Jaèková)
Usnesení è. 61/2024-ZO nebylo pøijato.
Smlouva o poskytnutí podpory ze Stát. fondu život. prostøedí
ZO schvaluje Smlouvu o poskytnutí podpory ze Státního fondu 
životního prostøedí ÈR v rámci Národního plánu obnovy na akci 
„Hospodaøení se srážkovými vodami v obci Albrechtice n. Vltavou“.
Plán akcí na rok 2025
Zastupitelé byli seznámeni s plánem akcí na rok 2025 a vyzváni 
k doplnìní. Akce se budou realizovat v pøípadì získání dotací. 
p. Veverka – doplnit vyøešení deš�ové kanalizace a komunikace 
v Újezdì Mezerce
p. Øeøábek – opravy cest v Jehnìdnì k Dvoøákùm a ke kempu
– poøídit mìøièe rychlosti, které ukazují rychlost a zároveò SPZ, 
navýšit finance na 200 tis Kè/ks
Bc. Jaèková – nákup zásahového vozidla pro SDH Jehnìdno
pí. Krippnerová – upraví se v plánu akcí cena na mìøièe rychlosti 
na 200 tis. Kè/ks a doplní se cena na poøízení vozidla pro SDH 
Jehnìdno na 2 mil. Kè 
ZO schvaluje plán akcí na rok 2025.
10. Diskuse, rùzné
Ing. Havlíèek – pøeèetl doporuèení Bc. Mikoláška, který se nemohl 
jednání zúèastnit, ohlednì Albrechtické hospody. Pan Mikolášek 
doporuèuje, aby se zastupitelstvo zamyslelo, jak moc podporovat 
soukromé podnikání v Albrechtické hospodì. Nájemce platí 
minimální nájemné 100,- Kè/mìsíc a el. energii na provoz (svìtla, 
vaøení). Elektrickou energii na vytápìní hradí obce. Tu obec 
platila sice i v minulosti, ale za jinou otevírací dobu. V souèasné 
dobì nájemce pro obec pracuje pouze v minimálním èase. Pan 
Mikolášek doporuèuje nájemné ve výši 1,- Kè a hrazení veškerých 
nákladù na el. energii. 
Ing. Procházka – pokud chce mít nájemce prostory jako 
provozovnu, tak by si mìl platit veškeré náklady. Jistì má dobøe 
spoèítané, za tuhle cenu by v Písku provozovnu nesehnal. Rada 
obce by se mìla zamyslet, jak vyøešit.
pí. Krippnerová, MBA – bude zaøazeno na jednání rady obce 
p. Schánilec – má zde levnou provozovnu, pro obec otevøe pouze 
na 3 hodiny dennì   
Ing. Havlíèek – jak je plánovaná pøekládka kabelu v ZTV II? 
Budou zhotoveny pøípojky do konce roku?
pí. Krippnerová – zatím neví, kdy bude Eg.d kabel pøekládat, 
bude vydáno stavební povolení. Kanalizaèní pøípojky jsou již 
hotové, vodovodní se budují v souèasné dobì. Zároveò se budují 
i sjezdy na pozemky a chodník. 
Ing. Procházka – žádá o posekání trávy smìrem k bytovkám 
v Albrechticích nad Vltavou, než zaène zimní údržba. 
p. Øeøábek – v Jehnìdnì bylo sice posekáno, ale špatnì. Dále by 
bylo tøeba v Jehnìdnì odstranit jednu dopravní znaèku a oøezat 
lípu u domu èp. 54, aby nebylo bránìno ve výhledu na hlavní 
komunikaci. 

                                                



Po doznìní zvonu se kostelem sv. Jana Køtitele rozlehl tajemný 
hlas lesních rohù „Vábení sv. Huberta“ a vyzval k pøíchodu dru-
žinu myslivcù s ulovenou zvìøí vedenou faráøem Vítìzslavem 
Holým, který celebroval celou mši a ve svém kázání se snažil 
pøiblížit všem pøítomným legendu o svatém Hubertovi.
V pøímluvách prosil sv. Huberta, našeho patrona, aby nám 
i v budoucnu zachoval svoji pøízeò a dal nám sílu èestnì 
a s pokorou vykonávat naše starobylé øemeslo, zapsané 
na národní seznam nemateriálních statkù tradièní a lidové 
myslivosti a kultury ÈR. 

Poselství
„Pokud žijeme, jsou nám dveøe milosrdenství otevøeny. 
Ti, kdo si je nezvolí, budou muset projít branou zavržení. 
Uvaž tedy èím jsi byl, co jsi a èím zakrátko budeš! 
Svá provinìní naprav pokáním a smiø se s Bohem”

Od 14. do druhé poloviny 20. století byla zvìø lovena hlavnì 
obživu. K moderní myslivosti patøí hlavnì míra etiky. Ten, kdo 
rozhoduje o životì a smrti jiné bytosti, musí být morálnì pøipra-
ven. Myslivci usmrcují zvìø hlavnì nemocnou a redukují nad-
byteèné poèty dle vyhlášky. Myslivec musí vìdìt o životì zvìøe 
a pøírodì mnoho, aby svá rozhodnutí obhájil pøed sebou samým 
a svými druhy a chránil pøírodu jako celek. Myslivost se nepo-
kládá za druh sportu, ale má s ním spoleèné rysy. Jde o èinnost 
dobrovolnou, sloužící k osvìžení a reakcí provádìnou na èerst-
vém vzduchu. Myslivost zahrnuje i hospodáøskou složku, lov 
popøípadì støelba je jen jedna z jejích stránek doplòující výkon 
práva Myslivosti. Napøíklad pokud se myslivec rozhoduje pøed 
slabou srnou se špatnì vyvinutým mládìtem, støelí nejprve po 
mládìti, které by bez matky nemìlo šanci pøežít.

pro 

V malebném kostelíku uprostøed lesù na pomyslném polo
vì, který vytváøí øeka Vltavy a kozínská zátoka se již po tøetí 
v øadì, odehrála oslava svátku svatého Huberta. K dùstojnosti 
této slavnosti velkou mìrou pøispìl místní faráø p. Vítìslav Holý. 
Sváteèní atmosféru svíèkami nasvíceného kostela doplnil opìt 
pìvecký soubor SONITUS Písek a na lesnice zahráli Jihoèeští 
trubaèi.

ostro-

Zvuk lesních rohù se rozeznìl ještì jednou po ukonèení mše 
svaté, kdy trubaèi pøed kostelem uspoøádali pro pøítomné krátký 
koncert.
Jak se øíká, díkù není nikdy dost, a proto bych touto cestou 
jednou podìkoval všem zúèastnìným za hojnou úèast na této 
slavnosti. Podìkování patøí také pìveckému souboru SONITUS 
a skupinì Jihoèeští trubaèi. Bylo velkým potìšením, že oba 
soubory slíbily úèast i v dalších letech.

ještì 

Velké podìkování patøí i všem, kteøí se podíleli na pøípravách 
této slavnosti. Èlenùm MS Jehnìdno, dobrovolným hasièùm 
Chøeš�ovice, Spolku památky Chøeš�ovicka. A v neposlední 
øadì OÚ Albrechtice nad Vltavou za finanèní pøíspìvek.

Závìrem mi dovolte, abych Vám všem popøál jménem 
Mysliveckého spolku Jehnìdno krásný a klidný advent, 

pohodové svátky vánoèní a hodnì zdraví 
v nadcházejícím roce 2025. Lovu Zdar, Václav Lid

Myslivecký spolek JehnìdnoSvatohubertská troubená mše 
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V sobotu, 19. listopadu 2024, se konala na vrchu Výrov 

dìtská drakiáda s mladými hasièi. Sluníèko nám pøálo, 

zato vítr bohužel moc ne. I pøes to, se sešlo plno dìtí 

spolu s rodièi a to nejen z Albrechtic. Bezvìtøí nám však 

náladu nezkazilo! Pro dìti byla pøipravena stezka s úko-

ly, opékání buøtù, sladké i slané obèerstvení. Po splnìní 

všech úkolù a vyluštìní tajné šifry udìlala dìtem radost 

èokoládová medaile. Na závìr si dìti mohly vyzkoušet 

práci se džberovkou (ruèní plastová støíkaèka). 

Spoleènými silami dìti úspìšnì uhasily oheò a s velkým 

nadšením vodou sestøelovaly kelímky. Celé sobotní od-

poledne se vydaøilo. Tìšíme se na spoleèné setkaní na 

dalších plánovaných akcích. Jiøí Kašpírek

Pokud bys mìl /a zájem o hasièský sport

a je ti 3 až 11 let, 
pøijï se za námi podívat na trénink.  

Trénujeme každou nedìli,
ve školní tìlocviènì od 13 do 15 hodin

Pro bližší informace 
kontaktujte pana Kašpírka 
na telefonu: 723 134 837

Svatomartinský lampionový prùvodMŠ Albrechtice nad Vltavou
11. 11. v podveèer, na svátek sv. Martina, poøádala albrechtická ZŠ a MŠ ve spolupráci s albrechtickými zahrádkáøi Svato-
martinský lampionový prùvod. Zaèátek probíhal na environmentálním høišti a sešlo se nás opravdu mnoho. V 17 hodin 
se vydal prùvod s rozsvícenými lampiony veèerními Albrechticemi. Na závìr èekalo na dìti i dospìlé na návsi svatomar-
tinské obèerstvení. Dìtem byly rozdány svatomartinské koláèe, o které by se mìly podle legendy o sv. Martinovi rozdìlit
s tìmi, kteøí jsou jejich srdci nejbližší. A proè slav?me sv. Martina? Podle legendy potkal jedné noci zmrzlého žebr?ka, se 
kter?m se podìlil o svùj pláš�. Sv. Martin je uctíván jako ochránce vojákù, jezdcù, koní. Je zobrazován jako jezdec na koni, 
který má na sobì pùlku pláštì. Øíká se, že sv. Martin pøijíždí na bílém koni a pøiváží s sebou zimu a sníh. vp.
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V mìsíci øíjnu se na naší základní škole opìt konaly oblíbené soutìže, které testují dovednosti našich žákù nad rámec bìžné výuky. 
Žáci ètvrtých až devátých roèníkù se letos poprvé zapojili do školních kol Olympiády mediální gramotnosti. Pythagoriády se zúèastnili 
pouze vybraní žáci druhého stupnì. Obì soutìže pøinášejí nejen možnost pomìøit síly s ostatními spolužáky, ale také poskytují pøíleži-
tost zdokonalit své schopnosti, a� už v oblasti matematiky nebo práce s médii. 
Pythagoriáda je soutìž, která provìøuje logické myšlení a schopnost øešit netradièní matematické úlohy. Motivuje dìti k pøemýšlení nad 
matematikou zábavnou formou. Dùraz je kladen na logické uvažování a hledání øešení jednoduchých, ale zajímavých úkolù. Jedná se 

o skvìlou pøíležitost pro žáky, jak zlepšit své schopnosti v ma-
tematice a zároveò si vyzkoušet soutìžní atmosféru. 
Olympiáda v mediální gramotnosti obsahovala soutìžní úko-
ly, které zahrnovaly kritické hodnocení mediálních obsahù, práci 
s informacemi a porozumìní tomu, jak média ovlivòují spoleè-
nost. Žáci si tak mohli vyzkoušet velmi praktické dovednosti, 
které jim pomohou orientovat se v dnešním svìtì plném infor-
mací. Ètyøi žáci se stali úspìšnými øešiteli, i když na postup do 
dalšího kola to tentokrát nestaèilo. 
Jsme rádi, že na naší škole žáci mají možnost úèastnit se tako-
vých soutìží a rozvíjet své schopnosti v rùzných oblastech. 
Dìkujeme všem úèastníkùm za jejich snahu a odhodlání. 
Naše škola bude i nadále podporovat podobné soutìže, které
rozvíjejí talenty našich žákù. Držte nám palce v dalších kláních!  
Ing. Magda Komrsková, uèitelka matematiky a informatiky 

Za hojné ?èasti rodièù i dìtí probìhla v sobotu 23. listopadu Vánoèní dílna. Dìti 
tvoøily snìhová tìžítka a andílky rùzných tvarù. Ubrouskovou technikou vznikaly 
krásné vánoèní dekorace. Nesmím opomenout vùni perníèkù, která se v prostorách 
albrechtické hospody mísila s vùní jehlièí. Každý perníèek byl originální. Dìti si 
s radostí ukazovaly povedené výtvory a rozmýšlely, kde jejich díla nejlépe vyniknou, 
zda poputují k mamince do kuchynì èi k babièce na okno. Dílny jsou vždy rozdì-
leny na prostor pro tvoøení dìtí a druhý bývá pøipraven k tvoøení vìncù, svícnù 
a dalších kreativních prvkù, o které nebyla ani na letošním tvoøení nouze. Díky pod-
poøe od obce bývá zázemí této akce dobøe zajištìno a všichni odcházejí domù 
spokojeni a naladìni na vánoèní atmosféru. Dìkuji všem zúèastnìným za pomoc.

Pøíjemné prožití vánoèních svátkù a v roce 2025 pevné zdraví, 
štìstí, lásku a øadu správných rozhodnutí na cestì ke splnìným snùm 

pøeje ZO ÈZS Albrechtice nad Vltavou

~ ~S r d e è n é   p ø á n í 

Dne 6. ledna 2025 oslaví své narozeniny Ing. František Škoda. Touto cestou bych 

ráda jménem spolku zahrádkáøù podìkovala za jeho èinnost nejen pro náš spolek 

a zároveò gratuluji a pøeji hodnì zdraví, štìstí a další dlouhá léta.

Za albrechtické zahrádkáøe Hana Krippnerová – pøedseda spolku

Vánoèní dílny Albrechtiètí zahrádkáøi

Pythagoriáda a Olympiáda mediální gramotnosti ZŠ Albrechtice n. Vlt.
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Halloween ve školní jídelnì
Ve ètvrtek 31. 10. 2024 èekalo na žáky ZŠ a MŠ v Albrechticích 
nad Vltavou velké pøekvapení. Obìd ve školní jídelnì se nesl 
v duchu Halloweenu. Paní kuchaøky v kostýmech pøipravily stra-
šidelné menu: polévka dýòová, hadí ocásky v krvavé lázni 
s halloweenskými tìstovinami a jako dezert pudink s domácími 
sušenkami ve tvaru strašidel. Dìtem se tento nápad velmi líbil 
a mohou se tìšit na další. Kolektiv školní jídelny

MŠ Albrechtice nad Vltavou Podzim v naší školce 

Mìsíc øíjen jsme vìnovali pøedevším pilnému nacvièování básni-
èek a písnièek na naše listopadové vystoupení. Dìti byly moc 
šikovné a zvládly se toho nauèit opravdu hodnì, ale o vystoupení 
se vám rozepíšu pozdìji. 
Konec øíjna, konkrétnì 24.10., jsme uspoøádali spoleènì s rodièi 
a dìtmi Drakiádu. Poèasí nám po celém dni vyšlo nakonec krásné 
a úèast byla hojná. K vidìní bylo mnoho zajímavých a pestroba-
revných drakù rùzných velikostí. 
Vrátíme se zpìt k našemu nacvièování na vystoupení, které se 
konalo 2.11. ve Žïáøe. Lidí dorazilo opravdu mnoho a tím myslím 
tolik, že v sále nebyla jediná volná židle. Dostavila se dokonce 
i obávaná tréma, ale navzdory tomu bylo vystoupení velice vyda-
øené, dìti byly skvìlé a také velmi, velmi šikovné. 
6.11. jsme s dìtmi ve školce mìli Halloweenskou párty. Dìti si
vzaly svùj oblíbený kostým, nìkteøí si ho doma i poctivì vyrábìly, 
pøinesly nìco dobrého na zub, co doma upekly a užili jsme si 
spoleènì dopoledne plné her, tancování, zábavy a smíchu. 

11.11. byl uspoøádán Lampionový prùvod, kam se dostavili snad 
všichni lidé z Albrechtic a okolí. Celkem jsme v prùvodu napoèítali
52 lampionù. Vyrazili jsme po setmìní od školky, cesta vedla celou 
obcí a konèili jsme na návsi, kde na nás èekalo obèerstvení v po-
dobì horké èokolády, koláèù a klobás. Poøadatelem akce byla MŠ 
v Albrechticích nad Vltavou ve spolupráci se ZO ÈZS Albrechtice 
nad Vltavou, která akci podpoøila finanènì. Moc dìkujeme. 
Na závìr mìsíce pro nás byl zaøízený výlet do Hopsária v Èeských 
Budìjovicích. Výlet byl na celé dopoledne a dìti si pobyt v Hopsá-
riu užily parádnì. Jezdili jsme na klouzaèkách, v tobogánu, navští-
vili spoustu prolézaèek, bludiš�, skákací hrad, trampolíny, autíèka, 
a mnoho další zábavy, ze které byly dìti naprosto unešené. 
Na závìr bychom tímto kolektivnì za celou mateøskou školu chtìli 
podìkovat panu Královi a panu Bláhovi za uskuteènìní a celkové 
zaøízení našeho výletu do zmiòovaného Hopsária. Dìti o tom mluví 
dodnes a odnesly si spousty krásných zážitkù. 
Dìkujeme mnohokrát!!!  Bc. Patricie Bílahorková, uèitelka MŠ 

Kurz výtvarných technik na ZUŠ 
Tøi výtvarnì nadaní žáci 7. a 8. roèníku naší školy navštìvují už 
od øíjna kurz výtvarných technik, který probíhá v ZUŠ Otakara 
Ševèíka v Písku. Pod vedením lektorky Mgr. Lenky Termannové 
absolvují Kristýna Bartušková, Adam Michal a Ondøej Kothánek 
od øíjna do kvìtna celkem 10 workshopù, pøi kterých si vyzkouší 
rùzné výtvarné techniky. Workshopy se konají jednou až dvakrát 
mìsíènì, vždy v pátek. V èervnu bude snažení žákù zakonèeno 
spoleènou výstavou, kde si bude moci jejich práci prohlédnout 
veøejnost. Kurz poøádá projekt „Místní akèní plán rozvoje vzdìlá-
vání na Písecku IV“ a pro žáky je zdarma. Mgr. Lenka Grzyb  

Finanèní gramotnost 
V pátek 1.11. zavítaly na naši školu lektorky finanèní gramotnosti 
Ing. Edita Smržová a Vlasta Šimáková. Žáci 1. - 8. roèníku byli 
rozdìleni do tøí skupin a dozvìdìli se zajímavé informace ze svìta 
financí. Pøednášky se dìtem líbily a nadšení byli hlavnì výherci 
soutìží, kteøí si odnesli hezké dáreèky. Lektorkám dìkujeme za 
pøínosný program. Mgr. Klára Filová

Rodièe pøišli mezi nás 
Ve støedu 9. 10. se konala 
první akce rodièù ve 4. a 5. 
tøídì. Navštívili nás rodièe 
Honzíka, kteøí si pro nás 
pøipravili krásné pracovní 
èinnosti. Pøi nich jsme si 
vytvoøili strom a k tomu se 
dozvìdìli také nìco o sobì 
navzájem.  
Rodièùm moc dìkujeme! :) 
Mgr. Klára Filová   

Reakce na ukázkovou hodinu ve 2. t ø ídì 
Vážená paní øeditelko, 
Dodateènì moc dìkuji za možnost nahlédnutí do hodiny druhé 
tøídy pod vedením Mgr. Jindøichové. Musím konstatovat, že to 
byl opravdu pøíjemnì strávený èas. Hodina paní uèitelky byla 
maximálnì vyplnìna rùznorodými aktivitami, které dìti oèividnì 
bavily, protože se s nadšením zapojovaly. Madlenka má novou 
paní uèitelku moc ráda a do školy se tìší, což je pro nás velmi 
podstatné. Dìkuji. S pozdravem Markéta Havlíèková 

Kniha na scénu! 
10



ZŠ Albrechtice nad VltavouDen otevøených dveøí 

A kam pùjdeš po základce? Tuto otázku dostávají osmáci a devá�áci nejen naší 
školy èasto. Pøehled o možnostech dalšího vzdìlávání mohli naši žáci získat ve 
ètvrtek 7. 11. Vypravili jsme se totiž spoleènì na veletrh Vzdìlání a øemeslo v Èes-
kých Budìjovicích. Na této nejvìtší pøe-
hlídce støedních škol a uèiliš� v Jihoèes-
kém kraji zhlédli žáci osmých a devátých 
tøíd nabídku støedních škol s maturitou 
i uèòovských oborù v našem kraji, mohli
si popovídat s vyuèujícími, studenty èi 
absolventy konkrétních škol a vyptat se, 
na všechno, co je zajímá. Žáci této mož-
nosti využili, prohlíželi si jednotlivé stán-
ky, vyptávali se a nabrali si s sebou do-
mù letáèky, aby svou budoucnost mohli
ještì probrat s rodièi. 
Pøejeme jim š�astnou ruku pøi výbìru! 
Mgr. Lenka Grzyb  

Projektový den: Zaostøeno na zrak 

Tìsnì pøed podzimními prázdninami jsme uspoøádali projektový den s názvem 
„Zaostøeno na zrak“, který zpestøil výuku a pøinesl žákùm nové zážitky a poznatky. 
Vyzkoušeli si bìžné aktivity, ale tentokrát trochu jinak. Zjistili, jak moc jiné je najíst 
se nebo nìco vyrobit bez možnosti vidìt. Jedním z hlavních bodù programu byla 
výroba vlastního kaleidoskopu, který umožnil nahlédnout do kouzelného svìta 
svìtla a symetrie. Dále se žáci dozvìdìli zajímavosti o tom, jak náš mozek ovliv-
òuje vnímání skrze optické klamy, a uvìdomili si, že to, co vidíme, nemusí vždy 
odpovídat realitì. Mìli možnost ,,èíst“ hmatem a snažili se rozpoznat písmena abe-
cedy v Braillovì písmu. Velkým obohacením celého dne byla také beseda s panem 
Klabouchem, který se s námi podìlil o své zkušenosti a pohled na život se zrako-
vým hendikepem. Díky jeho vyprávìní jsme si mohli lépe uvìdomit, jak dùležité je 
vnímat svìt nejen oèima, ale i srdcem. 
Dìkujeme všem, kteøí se na pøípravì tohoto dne podíleli, a vìøíme, že žáci si kromì 
zábavy odnesli i spoustu cenných poznatkù. Takové dny nám pøipomínají, jak dùle-
žité je uèit se nejen z uèebnic, ale také prostøednictvím zážitkù. 
Tìšíme se na další projektové dny, které nás èekají! Ing. Magda Komrsková

Uspìli jsme v Jazykovém WocaBee šampionátu! 
Žáci na 2. stupni naší školy od záøí využívají k výuce cizích jazykù aplikaci 
Díky této aplikaci se uèí novou slovní zásobu moderním a efektivním zpùsobem. 
Aplikace WocaBee pracuje s každým žákem individuálnì za pomoci umìlé inteli-
gence a žáci si ji mohou spustit na mobilu, tabletu èi poèítaèi. V øíjnu se naše škola
zapojila do soutìže s názvem Jazykový WocaBee šampionát, která probíhá pod zá-

Wocabee. 

štitou Ministerstva školství, mládeže a tìlo-
výchovy ÈR. V soutìži se hodnotí píle žákù 
v uèení cizích jazykù, mìøená poètem bodù 
získaných za procvièování slovíèek. Èím ví-
ce žáci procvièují, tím více bodù (za správné 
odpovìdi) získají a tím více se také nauèí. 
Tøídy v šampionátu soutìží jako tým, takže 
ve znalostech jazykù se zlepšují skuteènì 
všichni žáci a slovíèka se nauèí také vèetnì 
správné výslovnosti. 
Naše 7. a 8. tøída se v rámci okresu Písek 
umístily na skvìlém 2. a 3. místì, díky èemuž 
obì tøídy postoupilydo krajského kola. V nìm 
se naši sedmáci umístili na krásném 13. mís-
tì a naši osmáci na místì 18. To je skvìlý 
výsledek, protože jen z jihoèeského kraje se 
do soutìže zapojilo 190 tøíd. Jako odmìnu 
získaly obì dvì tøídy slevu 40 % na koupi 
aplikace pro pøíští školní rok.  
Mgr. Lenka Grzyb, uèitelka anglického jazyka

Den otevøených dveøí 
pro žáky z pøilehlých škol i jejich rodièe  

6. 11. jsme pøivítali žáky ZŠ Neznašov a ZŠ 
Temelín, kteøí k nám dorazili už pøed osmou 
hodinou ráno. Ve cvièné kuchyòce na nì èeka-
lo pøíjemné obèerstvení a malý dáreèek vytvo-
øený na naší školní 3D tiskárnì. Program dne 
byl pestrý. První vyuèovací hodinu navštívili 
pøírodovìdnou uèebnu, kde pod mikroskopem 
zkoumali cibuli. Druhou hodinu se pøesunuli do 
tìlocvièny, zahráli si rùzné pohybové hry a po-
øádnì se protáhli. Tøetí hodinu byla na progra-
mu návštìva cvièné kuchyòky. V ní si dìti samy 
upekly svatomartinské rohlíèky ze šlehaèkové-
ho tìsta. Závìr patøil školní dílnì a výrobì pod-
zimní misky z keramické hlíny. Celý den probí-
hal ve skvìlé atmosféøe, a dìti si ho velmi užily. 
O víkendu se do naší školy pøišli podívat i jejich 
rodièe. Vìøíme, že se s žáky od záøí budeme 
pravidelnì setkávat jako se studenty naší školy!
Petra Laciková, asistentka pedagoga

Matematické hry v ø í jnu na naší škole 
V øíjnu mìly dìti na naší škole možnost obohatit 
své hodiny matematiky o zábavné a interaktivní 
matematické hry, které jsme si zapùjèili v rámci 
projektu MAP Písecko. Tyto hry byly k dispozici 
nejen bìhem vyuèování, ale i o pøestávkách, což 
žákùm obou stupòù zpøíjemnilo školní den. Ma-
tematické hry pomáhají žákùm nejen rozvíjet je-
jich logické myšlení a matematické dovednosti, 
ale také je motivují k aktivnímu uèení zábavnou 
formou. Velké podìkování patøí projektu MAP 
Písecko za zapùjèení her, které nám umožnily 
zpestøit výuku a pøiblížit matematiku dìtem jiným, 
hravým zpùsobem! Mgr. Klára Filová 

Kniha na scénu! 
Ve ètvrtek 14. 11. se deset žákù 7. - 9. roèníku z naší školy vydalo do Mìstské knihovny v Písku, aby 
zde strávili inspirativní dopoledne plné knih, tvoøivosti a zábavy. Akce s názvem Kniha na scénu! 
probìhla vùbec poprvé a nabídla mladým ètenáøùm z naší školy, písecké ZŠ J. K. Tyla a protivínské 
ZŠ jedineènou pøíležitost spojit literaturu s dramatickým umìním. Úkol, který je èekal, nebyl snadný. 
V pìtièlenných týmech si pøeèetli ukázku z vybrané knihy, zjistili informace o autorovi a pøipravili krát-
kou scénku. Žáci se úkolu zhostili s nadšením – èetli, vyhledávali zajímavosti, zkoušeli a inscenovali. 
Všechna vystoupení sklidila zasloužený potlesk od ostatních týmù. Akce se nadmíru vydaøila a za-
nechala v žácích mnoho inspirace i skvìlých zážitkù. Už nyní se tìšíme na její další pokraèování 
v bøeznu a do hlavní role se tentokrát dostanou naši mladší žáci. Mgr. Lenka Grzyb 

Vzdìlání a øemeslo v Èeských Budìjovicích
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Jak ten èas letí, opìt máme konec roku a rádi bychom tou-
to cestou zrekapitulovali i ten náš, spolkový, nabitý akcemi 
v prùbìhu celého roku 2024. 
Hned zaèátkem roku 13.1.2024 navštívil Spolek Oudraž pøe-
hradu Orlík a díky exkurzi jsme mìli možnost poznat provoz 
této pøehrady. Strojovna, operaèní støedisko i podzemí se 
spletitými ve skále vytesanými kopkami a ulièkami bylo velmi 
zajímavé.
10.2.2024 jsme s velkou radostí putovali do Plznì, kde jsme 
se nadchli pøi prohlídce mìsta, potkali Masopustní prùvod, 
podívali se do kostela i židovské synagogy, úèastnili se fot-
balového utkání a v neposlední øadì byla exkurze v pivovaru 
s ochutnávkou.
Protože nám v Údraži krásnì opravili kaplièku, pøipravili jsme 
spolu s faráøem její znovuvysvìcení 18.2.2024. Kaplièku jsme 
uklidili a vyzdobili, pøi vysvìcování dokonce zazpívali nìkolik 
písní a pak nám v místním sále pan faráø pustil dokument 
o cestì do Lurd (Kaple Panny Marie Lurdské).
A pak už bylo léto a naše Letní hry se opìt vydaøily. 
Nohejbalový turnaj, Dìtský den se skákacím hradem, koupa-
cím bazénkem a èlunem na rybníku, peèené prase a obèer-
stvení, veèerní zábava s živou kapelou a bohatou tombolou 
byla zase perfektní a úèastníkù bylo habadìj :-). 
Letos jsme zavedli novou akci, pøedstavení amatérského di-
vadla Prácheòská divadelní scéna s pøedstavením „Dívèí 
válka“. No øeknu vám, bylo to fantastické, ani jedno oko ne-
zùstalo suché a od smíchu všechny bolelo bøicho :-). Už jsme 
s herci domluveni na pøíští rok, nìco pro nás nastudují a zase 
Vás srdeènì pozveme.
A na závìr roku opìt rozsvítíme na návsi Vánoèní stromeèek, 
7.12.2024 zapálíme oheò, nìco dobrého upeèeme, bude 
svaøák a samozøejmì i dìti si užijí pøi výrobì ozdob, zdobení 
stromeèku a pálení prskavek.
Dìkujeme srdeènì všem sponzorùm, Obci Albrechtice nad 
Vltavou a skupinì ÈEZ za podporu, vám všem, kdo na naše 
akce chodíte, a pøijmìte, prosím, pøání Krásných Vánoc a do 
roku 2025 pevné zdraví, štìstí a spokojenost. 
Lenka Hronkù za Spolek Oudraž z.s.
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Podzimní posezení již pošestnácté.

Další dvì akce Rozsvícení vánoèního stromeèku a 
lášskou nadílku pro dìti jsme vzhledem k blízkosti termí-
nù spojili v jednu, která se konala v sobotu 6. prosince. 
Zamìstnanci obce nám v pøedstihu postavili velký a krás-
ný vánoèní stromek – jedlièku, který bìhem týdne pøipra-
vil elektrikáø k jeho k osvícení.  

Miku-

V sobotu od 16 hodin zaèali pøicházet první obèané, kteøí 
stromeèek ozdobili a rozsvítili. Potom už všichni, zejména 
malé dìti netrpìlivì oèekávali pøíchod Mikuláše. Ten, do-
provázený èertem a andílkem, se objevil až po setmìní 
s košem plným dárkù. Vìtšina dìtí už na nì byla z minu-
lých let pøipravena, ale byly i ty, které je u nás vidìly po-
prvé. Vìtší dìti potom postupnì odøíkávaly básnièky a za 
to obdržely dárkové balíèky, ty samozøejmì dostaly i malé 
dìti, které toho ještì mnoho nenamluví. Protože se jed-
nalo pøevážnì o malé dìti pøedškolního vìku, byli na nì 
nejen Mikuláš a andílek, ale i èert hodní. I když u nìkte-
rých vìtších dìtí, zejména tìch s velkým poètem høíchù, 
ukápla i slzièka, byly nakonec všechny dìti spokojené 
a na závìr se spoleènì s Mikulášem, andílkem a èertem 
vyfotily. 
Potom byl rozdìlán oheò, na kterém si každý mohl opéci 
vynikající špekáèky. Protože se akce konala pøevážnì 
venku byly pro zahøátí k dispozici i teplé nápoje (èaj, sva-
øák a grog). Poté se úèastníci pøesunuli do klubovny, kde 
byly pro všechny pøipraveny opeèené jitrnice a jelítka. 
K zakousnutí pak byly ještì „jednohubky“ a ke kávì nìco 
sladkého. To vše pøipravily místní ženy, za což jim musíme 
moc a moc podìkovat. Dále dìkujeme obci Albrechtice 
za stromek a jeho osvìtlení a samozøejmì i za pøíspìvek 
na tuto akci, které se zúèastnilo cca 36 obèanù, z nichž 
bylo 10 dìtí. J. Procházka, Foto od pøítomných obèanù

PS. Na Silvestra o pùlnoci bude u klubovny 
pøivítání nového roku 2025 s malým ohòostrojem, 
na které všechny srdeènì zveme.

PF 2025
Spolek „Náš Újezd“ pøeje do nového roku 
všem spoluobèanùm a pøátelùm vše nejlepší, hlavnì 
hodnì zdraví, štìstí a spokojenosti.

2025 

Rozsvícení vánoèního stromeèku
a pøíchod Mikuláše

Dìkuji všem místním ženám, které o nás peèovaly, za krásný veèer. 
S pøáním všeho dobrého v novém roce, hlavnì štìstí, lásku a pevné zdraví... 

Petr Veverka, zastupitel obce

V sobotu 16. listopadu jsme se v Újezdì sešli na podzimním posezení. Stejnì jako 
v minulých letech upekly místní ženy zadní kachní ètvrtky, udìlaly nìkolik druhù kned-
líkù a zelí. Na úèastníky èekala krásnì vyzdobená a prostøená klubovna, která se po 
17 hodinì témìø zaplnila. Celkem se akce zúèastnilo kolem 30 obèanù vèetnì malých 
dìtí, a tak jako každý rok bylo jídlo zdarma. Pro lepší chutnání bylo k dispozici pivo 
a další nápoje, a tak se spoleèné posezení protáhlo až k pùlnoci. Jídla bylo dostatek, 
a dokonce ještì v nedìli bylo k obìdu pøi úklidu klubovny. J. Procházka

Spolek Náš Újezd z.s. Dvì podzimní spoleèenské akce v Újezdì
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Albrechtièt? myslivci se i v letoðn?m roce èinili. Døeli na polích (na "Jezeïáckých i na kulackých") pøi sbìru kamene, budo-
vali myslivecká zaøízení na pozorování pøírody a zvìøe (kazatelny a posedy), poøídili 8 nových krmelcù pro pøikrmování 
zvìøe v období nouze a strádání, ... Text a foto: František Musil   

Vèelaøi ze Spolku vèelaøù v sychravém podzimním poèasí 
zamíøili do své klubovny (v bývalé ordinaci zubního lékaøe 
v multifunkèní budovì v centrální èásti obce Albrechtice n. 
Vlt.) na své obvyklé neformální setkaní, kam mùže dorazit 
každý pøítel pøírody a vèel bez ohledu na èlenství ve Spolku 
vèelaøù. Diskutovalo se zde pøedevším o velmi atypickém 
“cementovém" vèelaøském roku 2024.
Vèelaøi a vèelaøky sice na stranì jedné s napìtím sledovali 

erudovanou pøednášku našeho pøedního vèelaøského od-
borníka Ing. Nováka o aplikaci absolutnì nejmodernìjších 
technologií do oboru vèelaøství, které umožòují nahlédnout 
do doposud nézcela poznaného mikrosvìta vèelích spole-
èenství, ale zároveò na stranì druhé, snad jako protiklad 
moderním technologiím se s opojením oddávali tak trochu 
archaické starodávné metodì odlévání ozdob z pravého 
voòavého vèelího vosku. Text a foto: František Musil

Výroba ozdob z voòavého vèelího vosku Výroba ozdob z voòavého vèelího vosku Diskuse nad výrobky z vèelích produktù

Poutavá pøednáška o mikrosvìtì vèelOzdoby z voòavého vèelího vosku

Myslivecký spolek Vltava Albrechtice nad Vltavou

Spolek vèelaøù v Albrechticích nad Vltavou
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Vánoèní knižní nadílka Knižní novinky v albrechtické knihovnì

Vám všem pøejeme za náš spolek spokojené a klidné svátky Vánoèní. 
Š�ASTNÉ VYKROÈENÍ DO NOVÉHO ROKU 

a aby celý tento rok pro nás byl jaký si ho pøejeme. Za RV Mòouk 

Blíží se období adventu a nejen dìti si píší Ježíškovi, co by si pøály najít pod stromeèkem. I v albrechtické obecní knihovnì nìkterá 
knižní pøání byla vyslyšena. Dìti se mohou tìšit na pohádku, tentokrát na kolejích. Dospìlí se zaètou do detektivek od známého písec-
kého autora, pøeèteme si dva rozsáhlé romány pro ženy a doèkali jsme se i tøetího dílu románové ságy z Ostravska. 
Na co se tedy mùžete tìšit?
1. Jiøí Kahoun – O mašinkách – pohádky na kolejích  /  Projeïte se s Kolozubkou do dolu mezi skøítky v historické mašince, nechte
si vyprávìt vánoèním vláèkem o bájeèném dárku pod stromeèek. Dozvíte se celou øadu zajímavostí.
2. Ladislav Beran – Èerná smrt  /  Kapitán Karas, šéf prvního oddìlení písecké kriminálky, se i tentokrát bude muset spolehnout nejen 
na osvìdèenou dvojici poruèíkù Macha a Studnièku, ale i na celý svùj vyšetøova-
telský tým. Zloèinci totiž nezahálí, a tak kriminalisté mají plné ruce práce.
3. Ladislav Beran – Odložená spravedlnost  /  I v této knize detektivních pøíbìhù
nebude o zapeklité pøípady ani tentokrát nouze. 
4. Táòa Keleová – Vasilková – Eliška  /  Kniha pro milovníky pøíbìhù o silných 
ženách, rodinných poutech a pøekonávání pøekážek. Pøeneseme se na pozadí 
druhé svìtové války, abychom poznali pøíbìh hlavní hrdinky od mládí až po stáøí.
5. Karin Krajèo Babinská – Èarodìjky  /  Táòa a Debora jsou dvojèata, pøestože 
jsou každá úplnì jiná. Na místì, kde spolu sestry vyrostly, ve staré chalupì ukry-
té v lese, a kde ženy jejich rodu léèitelky a èarodìjky žijí už po šest generací.
6. Karin Lednická – Šikmý kostel tøetí díl – románová kronika ztraceného mìsta,
léta 1945 -1961. Jak dlouho trvá, než se ztratí dvacetitisícové mìsto? 

Krásné Vánoce a hodnì štìstí, zdraví a osobní pohody v novém roce 2025 
všem pøeje Dana Ryšlavá – knihovnice.   

Hostinec U Králù

Srdeènì bychom Vás chtìli pozvat 

v úterý 31. prosince, na Silvestra,
 k nám do novì otevøené hospody. 

od 10.00 hodin
 Vám budeme podávat teplé i chlazené nápoje. 
K snìdku bude horký boršè a hovìzí gulášek. 

A samozøejmì další jiné pochutiny. 
Pívo a šampáòo vychlazené. Horké nápoje všeho druhu. 

~ Hudba také bude ~
Tak nezbývá než pøijít, užívat si a bavit se. 

A my se na Vás tìšíme. HOUKR (Hostinec U Králù)

Zdravíme všechny naše kamarády, kamarádky, spoluobèany z Albrechtic a okolí. Opìt je tu konec roku a tudíž je èas bilancování. 
Všechny naše akce, které jsme poøádali, byly velice vydaøené. Vyjma pouze Pou�ové veselice, která se také vydaøila, ale nìkteøí naši 
obèané prostì do Albrechtické hospody chodit nebudou. Na truc. Nebudou pøece podporovat starostu a obec a už vùbec ne toho, kdo je 
zde v nájmu. Tak jim to tedy nandali. Vždy� za mlada jsme také nosili dlouhé vlasy a plivali na chodník. Jenže jsme z toho vyrostli, ale 
komu není shùry dáno... Ale jinak se pou�ovka vyvedla, jak jsme již zmiòovali v letním zpravodaji. 
Ostatní naše akce byly hojnì navštìvovány, jak Candrbál, Výlov Vápeòáku, 
Rybáøské závody na Vápeòáku, Koncert souboru Chairé v Chøeš�ovicích. 
Výlet na Vysoèinu dopadl také dobøe, ku spokojenosti všech.
Po vydání tohoto zpravodaje budeme mít za sebou adventní a pøedvánoèní 
koncert souboru Chairé. Jsem pøesvìdèen, že tak jako loni se vydaøí.

18 . ledna 2025 na tradièní  
Nezbývá než Vás pozvat na další náš nejbližší poèinek a to je:

RYBÁØSKÝ CANDRBÁL. 
Hrát nám budou opìt naši kamarádi z Brd ,,Sedláci". 

BOHATÁ TOMBOLA plná pochutin pøevážnì rybích už na Vás èeká.

A na úplný závìr bychom chtìli podìkovat všem, kteøí nám pomáhají. 
Kamarádùm z Chøeš�ovic, všem jednotlivcùm, kteøí vždy ochotnì nabídnou 
pomoc (tìm jsme zvláš� vdìèni), všem zamìstnancùm Obecního úøadu, 
dìvèatùm za pøedprodej vstupenek a propagaci našich akcí.
Ale hlavnì Vám, co se všech našich akcí úèastníte.

Letošní rok s Rybáøskými veterány Rybáøští veteráni
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SDH Chøeš�ovice Mikulášská nadílka

Rádi bychom touto cestou moc podìkovali za spolupráci
panu faráøi Slávkovi Holému.  
Také všem dobrovolným dárcùm, kteøí stále pøispívají 
na záchranu chøeš�ovických památek. Dìkujeme i všem 
aktivním èlenùm spolku, kteøí pomáhají naplòovat jeho 
cíle. Pavlu Kuntovi dìkujeme za krásný koncert o Noci 
kostelù. Dìkujeme též Marku Sirùèkovi za spolupráci na 
vánoèním zpívání koled u stromeèku, které se tentokrát 
mohlo uskuteènit v nádherných kulisách nádvoøí chøeš�o-
vického zámku. 
Dìkujeme za spolupráci rovnìž SDH Chøeš�ovice, OÚ 
Albrechtice n/Vlt. a také ostatním okolním spolkùm.

Díky dobrovolným dárcùm a aktivitám spolku je na
úètu spolku k 1. prosinci 473 376,- Kè. Velké díky! 

Kouzelné Vánoce 
a pevné zdraví v Novém roce!
Spolek památky Chøeš�ovicka

–  Podìkování –

Plány spolku 
na rok 2025

12.4.
23.5.

28.11.
20.12.

Venkovní brigáda v pøírodì
Noc kostelù
Èlenská schùze
Zpívání koled u stromeèku

Celoroèní prohlídky kostela sv. Jana Køtitele. 
Další aktivity spolku se odvíjejí od spolupráce 
s ostatními spolky, OÚ Albrechtice, s øímskokatolickou 
církví, restaurátory apod.

Mladš? generace èasto zamìòují tento svátek za Halloween. Dušièky se však slaví 2. listopadu a je to takový svátek, kdy lidé objíždìjí 
høbitovy, aby položili na hrob vìnce èi kvìtiny, zapálili svíèky za duše svých blízkých a pøedevším na nì zavzpomínali. V tomto pøípadì 
se jedná o niternìjší a osobnìjší rodinný prožitek. Tento poklidný svátek se dodržuje i v jiných èástech Evropy. Kdežto Halloween se 
slaví 31. øíjna a jedná se spíše o takovou strašidelnou pøipomínku øíše mrtvých, kdy se lidé oblékají do kostýmù a zdobí si obydlí vyøe-
závanými dýnìmi. Tento svátek je spojen také s bujarou zábavou. Èeské dušièky však mají jedineèné kouzlo právì v tom poklidném 
rozjímání mezi krásnì nazdobenými hroby, nad kterými plápolají barevná svìtélka za naše drahé dušièky! Text a foto: R. Lacinová

V pátek 6.12. se v Chøeš�ovickém sále poøádala jako každoroènì Mikulášská nadílka. Nejdøíve dìti mohly trošku zapomenout na strach 
z èertù a zahrát spoleènì zábavné hry a s kamarády mezi sebou zasoutìžit. Ale jakmile uslyšely øinèení øetìzù a hlas zvonù, okamžitì 
bìžely k rodièùm se schovat. Èerti prolítli sálem a vyhlídli si pár høíšníkù, pak je Mikuláš trochu uklidnil a postupnì si k sobì dìti zval. 
Nakonec si èerti nikoho z dìtí neodnesli, aèkoliv k tomu pár høíšníkù mìlo nakroèeno. Po odrecitování básnièek ještì èerti prošli sál, 
jestli na nìkteré høíšníky nezapomnìli. Mikuláš dìti varoval, a� své høíchy co nejlépe pøestanou dìlat nebo pøíští rok je peklo moc rádo 
pøijme, protože víme, co se øíká ,,Co peklo schvátí, už nenavrátí.“ Rozlouèil se spoleènì se svojí družinou a pøíští rok slíbil, že opìt náš 
sál navštíví. Dìkujeme hasièùm za obèerstvení a dobré pití a všem co se podíleli na pøípravách! Klára Kothánková

Spolek památky Chøeš�ovice informuje a dìkuje...

Památka zesnulých nebo-li Dušièky
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Dne 5. prosince v podveèer se jako každý rok, za hluku øinèících 
øetìzù a bušení na okna, objevil v Jehnìdnì Mikuláš se svojí 
partou. Mikuláš, který pozornì celý rok sleduje, jestli jsou dìti 
hodné nebo zlobí, pøedèítal ze své knihy Høíchù. Když dìti sly-
šely, co Mikuláš všechno ví, už nebyly tak odvážné a zaèaly se 
bát èertù, aby je neodnesli do pekla. Naštìstí se jich zastával 
hodný andílek a Mikuláš jim dal šanci na vykoupení v podobì 
básnièky nebo písnièky. K nelibosti èertù se všechny dìti doká-
zaly vykoupit. Za odmìnu jim rozdával andílek tašky s dobrotami. 
Ale èerti se nenechali odbýt tak snadno. Nakonec ještì dìti mu-
sely pøísahat na èertovskou „Vidlièku“, že budou hodné a polepší 
se v chování. Zdenìk Ušatý, ml.

Dne 5.12. se poøádala každoroèní Výroèní èlenská schùze. Václav Lid na zaèátku pøivítal 
všechny pøíchozí a pøivítal také starostu OSH Písek pana Jiøího Heinricha, starostu obce 
Albrechtice nad Vltavou pana Miroslava Ušatého a místostarostku paní Hanu Krippnerovou, 
zástupce SDH Jehnìdno a zástupce MS Jehnìdno. 
Po schválení osnovy schùze se pøišlo na proslov starosty SDH Chøeš�ovice Miloslava Ma-
reše, velitele jednotky Víta Kothánka, vedoucí žen Lenky Kothánkové, vedoucí mladých 
hasièù Kláry Kothánkové a hospodáøe Petra Laciny. Hlasovalo se o zástupce sboru, kteøí 
pojedou v bøeznu na schùzi do Podolí I. Poté pøišel na øadu proslov starosty OSH Písek, 
starosty a místostarostky obce Albrechtice nad Vltavou, zástupce MS Jehnìdno a SDH 
Jehnìdno. 
Po skonèení schùze byl nabídnut guláš, øízky a nìco sladkého na zub. K poslechu hrál 
harmonikáø pan Sysel. K pití byl na èepu Èertovský speciál a samozøejmì i klasické pivo. 
Dìkujeme hasièùm a všem za pøípravy! Klára Kothánková

–  –Podìkování   

cích.Tyto novì opravené prostory a zvuk borlice, který se zde rozeznìl pøi zahajovacímu ceremoniálu, dodaly na dùstoj-
nosti celé myslivecké akce. Dìkujeme také chøeš�ovickým hasièùm a všem, kteøí se zúèastnili jako honci nebo se o nás 

Myslivecký spolek Jehnìdno si dovoluje touto cestou podìkovat panu Marku Sirùèkovi, že 
umožnil zahájení spoleèného honu na èernou zvìø v honitbách Chøeš�ovice a Jehnìdno, na nádvoøí zámku v Chøeš�ovi-

starali veèer v kulturním domì pøi Poslední leèi. Václav Lid - pøedseda MS Jehnìdno

Myslivecký spolek JehnìdnoNaháòka

SDH JehnìdnoMikuláš se svou partou v Jehnìdnì
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Podzimní brigáda ve zbrojniciSDH Albrechtice nad Vltavou

Advent v Abrechticích       zahájili hasièi s myslivci

S pøíchodem podzimu se albrechtiètí hasièi a hasièky pustili 
do pravidelného úklidu a údržby hasièské zbrojnice a jejího 
okolí, kde neustále nacházíme odložený odpad nejen od na-
šich spoluobèanù a tak je poøád co dìlat. Napøíklad z nové 
fasády zbrojnice jsme opakovanì odstraòovali i nìkolik met-
rù vysoké hromady odpadù a nepotøebných vìcí všeho druhu.
Èlenové zásahové jednotky se postarali o provedení údržby 
a pøechodù výjezdové techniky na zimní provoz, abychom 
byli dùkladnì pøipraveni na výjezdy a pomoc v druhém nejne-
bezpeènìjším období v roce, kterým je právì nadcházející 
období topné sezóny a nevyzpytatelné zmìny povìtrnostních 
podmínek v zimním období.
Za celoroèní pomoc a spolupráci bych chtìl podìkovat 
aktivním èlenùm obecní zásahové jednotky. 

všem 

Text: Petr Sidum  - velitel zásahové jednotky obce Albrechti ce n.Vlt.

Albrechtiètí hasièi Vám pøejí 

pokojné Vánoèní svátky 

a mnoho štìstí v nadcházejícím roce

V pøedveèer první adventní nedìle uspoøádali albrech-
tiètí dobrovolní hasièi ve spolupráci s místními myslivci 
zahájení Adventu v obci spojené s rozsvícením hasièské 
zbrojnice, které se konalo právì v jejím areálu.
Po pøíchodu dìtí do zbrojnice byl už pøipravený strome-
èek, který si dìti mohly ještì dozdobit a pod ním byla 
spousta dárkù.
Každé dítì dostalo vánoèní èepici pro navození atmo
ry, která všem moc slušela. Dìti si na jednotlivých stano-
vištích ve zbrojnici za doprovodu koled vytvoøily rùzné 
vánoèní ozdoby, svícen z ovoce, vánoèní pøáníèka, deko-
raèní figurky a svícen z pøírodnin.

fé-

V prùbìhu celého odpoledne bylo pro dìti pøipraveno ve 
zbrojnici hojné obèerstvení a samozøejmì se nezapom-
nìlo ani na dospìláky, kteøí si ve venkovním stánku moh-
li dát svaøák, grog i jiné tekutiny na zahøátí a k tomu si 
pochutnat na tradièní klobáse od hasièù.
Když se zaèalo stmívat, tak se hasièárna rozsvítila do 
celé své krásy, což se líbilo nejen dìtem, našim spolu-
obèanùm, ale i kolem projíždìjícím lidem.
Všechny dìti dostaly balíèek se sladkostmi a ovocem. 
A k tomu ještì svítící snìhovou vloèku.
Krásná adventní akce pro dìti i dospìlé, která pøinesla 
velice pozitivní ohlas již v prùbìhu konání. Dìtem se od-
poledne moc líbilo, což bylo vidìt na jejich rozzáøených 
úsmìvech.
Tak to byl první adventní víkend s hasièi a myslivci 
v Albrechticích nad Vltavou.
Za dìti a Sbor dobrovolných hasièù bychom chtìli podì-
kovat albrechtickému mysliveckému spolku Vltava, který 
se podstatnou èástí podílel na financování této akce.
Za Sbor dobrovolných hasièù bych Vám chtìl popøát 
hezké Vánoce, klid, pohodu a pevné zdraví v novém roce.
Text: Petr Sidum – velitel Sboru dobrovolných hasièù 
Albrechtice nad Vltavou
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TJ Albrechtice nad Vltavou dìkuje 
všem našim pøíznivcùm za podporu v uplynulém roce. 

Pøe jeme Vám krásné svátky Vánoèní , 
pevné zdraví , š tìst í a pohodu v roce 2025 !

za TJ Albrechtice nad Vltavou Dušan Hronek   

252pf
TJ Albrechtice nad Vltavou 

Vás zve na

Tradièní Sportovní ples
v únoru 2025

Místo a datum bude upøesnìno 
na plakátech

Bohatá tombola

Dvì kategorie chlapeckých družstev, mladších žákù ze 6. 
a 7. roèníku a starších žákù z 8. a 9. roèníku, se dne 9.10. 
2024 zúèastnili Florbalového turnaje o pohár starosty mìsta 
Týn nad Vltavou. 

Stejná akce èeká zaèátkem prosince i naše dva dívèí týmy. 
Dìkujeme za podporu sportovních aktivit spolku SRPŠ, 
který nám hradí dopravu na sportovní akce.  
Mgr. Michaela Zadražilová  

Vážení, 
tak i všechny lidièky, kteøí se rozhodnou 

poslední den v roce se provìtrat a udìlat si žízeò 
a setkat se opìt s kamarády u rozhledny. 

letos už po jednaètyøicáté  zveme jak bìžce, 

Star t  /  v ú terý 31.12.  /  10:00
pøed Snìhulaèkou (èp.13) 

TJ Albrechtice n. Vlt.Albrechtickému fotbalu zdar!

Albrechtická hospoda

na Silvestra otevøeno od 8:00
Pøipravili jsme pro Vás na poslední den v roce

zvýhodnìnou Silvestrovskou nabídku:

Èesneèka
Hovìzí na slaninì a cibuli

Katùv šleh
Výpeèky po uzenáøsku atd., atd.

Nápoje teplé i studené

ZŠ Albrechtice n. Vlt.Sportovní aktivity žákù druhého stupnì 

Jaký bude 41. Silvestrovský bìh na Kamýk? Velká Albrechtická               
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redakce nezodpovídá 
za obsah èlánkù, pravopis 
èi formulaci 

Vedení obce 
Albrechtice nad Vltavou 

blahopøeje všem oslavencùm

Užíve j te s i svù j krásný vìk ve zdraví , radost i a svìžest i

7. února 2025

65  Zobal Stanislav, 

55  Štípek František, Újezd

80  Jaroš Jiøí, Albrechtice n. Vlt.

60  Fomín Miroslav, Albrechtice n. Vlt.

83  Bartuška Stanislav, Hladná

65  Schánilcová Jaroslava, Albrechtice n. Vlt.

50  Kaòa Michal, Albrechtice n. Vlt.

80  Dostál Petr, Albrechtice n. Vlt.

82  Vorlíèková Eva, Hladná

75  Klimešová Vìra, Údraž

60  Švehla Lubomír

Albrechtice n. Vlt. 50  Stropnický David, 

55  Ryšlavá Dana, Albrechtice n. Vlt.

84  Malafová Anna, Chøeš�ovice

85  Pavlíèek Jan, Albrechtice n. Vlt.

70  Smolaø Miroslav, Chøeš�ovice

50  Schánilcová Zdeòka, Údraž

75  Škoda František, Albrechtice n. Vlt.

60  Ušatá Lenka, Jehnìdno

50  Hronek Zdenìk, Albrechtice n. Vlt.

75  Kurfiøt Stanislav, Údraž

60  Lidinská Zdeòka, Albrechtice n. Vlt.

55  Bartušková Vlasta, Albrechtice n. Vlt.

Chøeš�ovice

Spoleèenská kronika 

 
redakèní

 rada:
Vlasta Petružálková
Hana Krippnerová
Radka Lacinová

vlasta.petruzalkova@volny.cz
h.kripp.18@seznam.cz
rad.lacinova@seznam.cz

Sebastián Kouba

Albrechtice nad Vltavou

matka: Adéla Koubová

A� Vám Vaše dítì dìlá jen radost. 
A� je zdravé, š�astné a veselé.

V øíjnu se narodil:

Bìhem prohlídky mìli èlenové zastupitelstva 
možnost nahlédnout nejen do kmenových tøíd, 
ale i do odborných uèeben (poèítaèová, cvièná 
kuchyòka, dílny…) 

Diskutovalo se mimo jiné o potøebách školy
a o plánech na modernizaci nìkterých prostor. 

Dìkujeme zastupitelùm za jejich podporu bì-
hem celého roku a za èas, který vìnovali naší 
škole.

Vìøím, že tato spolupráce pøinese také další 
pozitivní kroky pro naši školu i celou obec. 
Mgr. Svatava Fišerová 

Podìkování

Vyrábím a nabízím
øezivo 

(prkna, latì, fošny, hranoly) 
stavební, paletové, 
truhláøské kvality. 

Dále  poskytuji zakázkovou výrobu, kdy z vaší kulatiny     
vyrobím øezivo na míru pro vás. Øežu max prùmìr kulatiny 
85 cm a délku 8 m. Na rozmítací kotouèové pile rozmítám 
výšku do 120 mm. 

K prodeji jsou také prkna smrková / dubová (rozmìr 
tl. / šíøka dle pøání), krajiny (odøezky) z pásové a rozmítací 
pily (palivové døíví) smrkové a dubové, piliny.

Vašek Milota ml.
Døevo Les Servis s.r.o.
milota.v@seznam.cz
Mob: 731 379 589

V Albrechticích nad Vltavou 

se otevøela nová pila 

Døevo Les Servis s.r.o.

V pøípadì zájmu 

a nacenìní jednotlivých položek 

mì prosím kontaktujte.

Srdeèné blahopøání

Zároveò dìku jeme za péè i a s ta ros t 
o naš i ma lebnou obec . 

Hana Krippnerová, místostarostka obce

Zástupitelé obce navštívili 
naši školu  
V øíjnu letošního roku navštívilo zastupitelstvo 
obce Albrechtice nad Vltavou prostory základní 
a mateøské školy. Cílem této návštìvy bylo 
pøedstavit naši školu, její souèasné fungování 
a plány do budoucna.

Redakce zpravodaje velmi dìkuje všem, kteøí si našli èas a pøispìli do 
zpravodaje svými èlánky, fotografiemi a pøíbìhy týkajícími se naší obce.
Bez Vás by to nešlo. Také dìkujeme našim ètenáøùm a doufáme, že nám
zachováte pøízeò. Pøejeme Vám štìstí, zdraví a srdce na pravém místì.

K významnému životnímu jubileu

pøejeme Ing. Petru Dostálovi
hodnì štìstí, spokojenosti 

a hlavnì hodnì zdraví!
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